
 
 

Protokoll NNFK styrelsemöte 2023-12-06 
 
Närvarande: KG Lindman, Kerstin Frändegård, Maria Köhler, Pernilla Fagerlund, Elin 
Eriksson, Helga Fredholm under §6, Sandra Bodlund och Stina Moberg under §7, Jimmy 
Börjesson under §9 
 
§1.  Mötet öppnas 
 
§2.  Val av sekreterare 
Lena Larsson 
 
§3.  Val av justerare 
Elin Eriksson 
 
§4.  Godkännande av dagordning 
En punkt läggs till under §6 ekonomi (Hyra till materialansvarig) 
 
§5.  Föregående protokoll 

- Pointerklubben kommer inte att ha sitt huvudprov i NNFKs område 2024 
- KG mailar styrelsens synpunkter på föregående säsongs samarbete med samebyar 

och Länsstyrelse, till Jimmy 
- Förslag från Martina och Maria på förändringar av hemsidan KVARSTÅR 
- Lokal för årsmötet, Kerstin jobbar vidare, KVARSTÅR 
- Styrelsen BESLUTAR att klubbens vandringspriser från och med årets årsmöte skall 

delas ut fysiskt. Gäller både årspriser och huvudprovspriser. 
 
§6.  Ekonomi 

- Helga redogör för klubbens ekonomi 
Lagervärdet är nu bokfört 
Avgift för swish kommer att öka till 720:- nästa år 
Avgiften för bokföringsprogrammet är betalt för nästa år 
Klubbens ekonomi kommer efter årets aktiviteter att gå med ett litet plus 

- BESLUT att höja hyresersättningen till materialansvarig som tillhandahåller ett helt 
rum i sitt hus för klubbens material. Hyran uppgår nu till 3000:-/år 

- BESLUT att INTE ta ut en efteranmälningsavgift vid försenade anmälningar till 
jaktprov 

 
§7.  Sponsorgruppen 

- Sandra undersöker möjligheten att få en huvudsponsor för foder på årsbasis 
för utställningarna samt vårt huvudprov.  
Kollar även möjligheten att få markeringsvästar till funktionärer som kan användas 
vid större arrangemang 
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- Förslag från styrelsen att ha två större lotterier, ett per säsong, (för att avlasta prov 
och utställningsledningarna) 
Sandra och Stina jobbar med detta 

- Diskussion runt att klargöra vad sponsorer får av oss när de sponsrar. Hur många ser 
annonser på hemsida och sociala medier och hur många deltar på aktiviteterna osv. 
Sandra och Stina sammanställer 

 
§8.  Verksamhet/planerad verksamhet 

- Provtablån uppdateras kontinuerligt 
- Provledning Rörvattnet klart, Sandra Bodlund och Fredrik Ekedahl 

Lena kollar kommissarie till Gräftåvallen i februari, samt provledare för Lofsdalen 
Kommissarie Lofsdalen klart, Agneta Wallin 
Lena kollar med Micke Johansson ang. ev endagsprov i Trillevallen 8 eller 15 mars 

- Motioner till årsmötet ska vara inne senast 15 januari enligt stadgarna 
 
§9.  Marker 

- Rapport från markansvarig 
Vårens prov är samordnade med de andra hundklubbarna 
Jimmy har tagit kontakt med berörda samebyar via mail och är på gång att kontakta 
dem telefonledes. Målsättningen är att lämna in markansökan till länsstyrelsen före 
nyår 
Höstens önskemål ang. tränings och provmarker är inlagd i hundklubbarnas planering 

 
§10. Årets vandringspriser 
Nya statuter inlagda på hemsidan tillsammans med en påminnelse om att anmäla sina priser 
till klubbens prisräknare 
 
§11. Checklista/lathund för jaktprov 
Diskussioner runt förändringar. Elin jobbar vidare och uppdaterar 
 
§12.  Övrigt 
En del material saknas efter höstens aktiviteter. Kerstin kollar 
 
§13. Tid för nästa möte 10/1-24 kl. 19.00 
 
§14. Mötet avslutas                                                                               Digital justering 
 
 
 
 
 
 
 
 
Elin Eriksson                                                                                      KG Lindman 
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